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12.02.2014
Rådet diskuterte om kva konferansar ein skal delta på gjennom eit år. Når ein heile spekteret og får ein 
informasjon om alle gruppa rådet representerer? Medlemane i rådet vert bedt om å sende inn tips om 

konferansar som ein mottek. Desse vert lagt ved som melding på neste møtet, om påmeldingsfristen tillet 
det.

Vedtak
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek at SOR-konferansen er viktig fordi den 
representerer ein gruppe som ikkje elles vert representert i rådet. Rådet merkar seg at prisen for å delta er 
mykje høgare enn på andre konferansar.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek å sende to deltakarar på konferansen. Dei som 
ønskjer å delta må melde dette innan 5. mars.


